

音樂劇創作體驗工作坊 Musical Creation Experiential Class

# 飛越桐油的 油尖旺 III

Fantasia in Yau Tsim Mong III

音樂劇培訓計劃 Musical Training Programme

10d  
ART



社區演藝計劃 COMMUNITY ARTS SCHEME



節目查詢  
Programme Enquiries  
康樂及文化事務署 LCSD  
2591 1340  
www.cpo.gov.hk

節目及報名查詢  
Programme and Enrolment Enquiries  
演戲家族 Actors' Family  
9109 2124 (莫先生 Mr. Mok)  
af1941.enquiry@gmail.com

網上報名 (8月17日早上10:00開始接受報名)  
APPLY NOW (Will be open at 10:00am on August 17)



演戲家族 Actors' Family  
十八有藝 18dART

\*如遇特殊情况，主辦機構保留更換節目及表演者/導師的權利。  
\*The presenter reserves the rights to substitute artists/tutors and change the programme without prior notice should unavoidable circumstances make it necessary.  
\*本節目的內容並不反映康樂及文化事務署的意見。  
\*The content of this performance does not represent the views of the Leisure and Cultural Services Department.

## 音樂劇創作體驗工作坊

由本地專業音樂劇編劇、作曲及作詞人帶領學員學習音樂劇創作，並將對社區的觀察和想法融入創作當中，在專業導師指導下完成作品，培養參加者對音樂劇創作的興趣。

## Musical Creation Experiential Class

The workshop content includes an introduction to musical theatre, scriptwriting, composition, lyrics, creation and performance. Professional musical theatre playwright, composer and lyricist will lead the participants to integrate observations and ideas from the community into the creation and complete the works under their guidance.

日期 Date:  
6/9, 13/9, 20/9, 27/9, 4/10 (三Wed) 7:30pm-9:00pm  
11/10, 18/10, 25/10, 1/11 7:00pm-9:00pm (共9節 9 Sessions in Total)

地點 Venue: 旺角區文娛康樂體育會林百欣中心8/F文化活動室 (大角咀櫻樹街110號)  
8/F Cultural Activity Room, Mong Kok District Cultural, Recreational & Sports Association Lim Por Yen Centre (110 Beech Street, Tai Kok Tsui)

導師Tutors:  
許晉邦 Hui Chun-pong (音樂劇編劇 Musical Playwright)  
劉穎途 Lao Wing-tao (音樂劇作曲 Musical Composer)  
唐家穎 Serena Tong (音樂劇作詞 Musical Lyricist)

活動對象Target: 適合中學生及成人 (油尖旺區居住、工作或就讀人士優先)  
Secondary students and adults (Priority will be given to those who live, study or work in Yau Tsim Mong)

名額 Quota: 30人 People

\*所有課程均以粵語進行 Programmes conducted in Cantonese.



全年精彩活動  
Year-round Activities

主辦 Presented by

製作 Produced by

支持機構 Supported by

